
 
 
 
 
 
 
Høringsuttalelse til Kommuneplanens Samfunnsdel fra Vøyentangen Hytteeierforening. 
 
 
 
Kommuneplanens samfunnsdel sier lite eller ingenting om hytteeiere. Bare i tidligere 
Spydeberg kommune er det flere hundre hytter. Etter vår mening bidrar hytteeiere positivt i 
kommunen og ønsker derfor en klarere oppfatning av hvordan kommunen ser forholdet til 
hytteeierne fremover i tid. 
 
 
    Vøyentangen 3.5.2021 
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